
Sjömarkens Vägförening                PROTKOLL
ÅRSMÖTE
31 maj 2017
Idrottsgården

Närvarande 9 personer

1.         Val av ordförande till mötet

Till ordförande för mötet valdes Ulf Landegren.

2.          Val av sekreterare till mötet

Valdes Hans Hedlund

3        Val av justeringsmän tillika rösträknare

Valdes Björn Jansson och Jan Alkmark

4.          Godkännade av kallelse till mötet

Kallelse hade skett via annons i Borås Tidning, två söndagar i följd. Därtill 
skyltar, på anslagstavlor på olika ställen i Sjömarken och på vår hemsida.
Framfördes att vår hemsida var svår att finna på nätet, detta är något som vi 
får se över.

Kallelsen godkändes av mötet

5.         Godkännande av dagordning för mötet

Förslaget till dagordning godkändes.

6.         Ordningsfråga vid röstning och val

Tas upp vid behov

7.         Styrelsens verksamhetsberättelse för verksamhetsåret    
2016-05-01 till 2017-04-30

Verksamhetsberättelsen lästes upp och godkändes, lades därefter till 
handlingarna.



8.         Revisionsberättelse för verksamhetsåret

Revisionsberättelsen lästes upp och godkändes av mötet.

9. Ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2016/17

Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2016/17

10. Inkomna ärenden och motioner.

Inga motioner har inkommit

11. Beslut om arvode till nästa års styrelse och revisorer

Efter en kort diskution över den föreslagna höjningen till ett helt basbelopp 
röstade mötet ja till denna höjning av arvode till vägföreningens styrelsen och 
revisorer

12. Granskning av styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat 
kommande år 

Föreningens balansräkning samt vinst- och förlusträkning som fanns på 
baksidan av dagordningen gicks igenom och godkändes av mötet.
Ett fel hade smygit in sig presentationen av årets underskott i budgeten 2017-
18, skall vara 108 300 kr inte 83 900kr som det står.

13. Beslut om antalet ledamöter i styrelsen (i dag 7 st)

Årsmötet mening är att vi fortsätter att vara 7 st i styrelsen

14. Val av ordförande verksamhetsåret 2017/18

Till ordförade valdes Ulf Landegren (omval 1 år)



15. Val av styrelseledamöter verksamhetsåret 2017/18

Till styrelseledamöter valdes:

Marre Vucenovic (omval 2 år) 
Oscar Johansson (omval 2 år) 
Hans Hedlund (kvarstår) 
Peter Janosi (kvarstår) 
Hilda Blom (kvarstår) 
Vakans, möjlig kandidat Hans Borge styrelsen diskuterar detta med 
valberedningen.

16. Val av revisorer 2017/18, 2 st personer

Claus Walka ( kvarstår )
Vakans, kontakt tas med valberedningen

17. Val av valberedning 2017/18, 2 st personer

Fredrik Ivansson ( omval )
Andreas Ung ( omval )

18. Vad styrelsen eljest vill hänföra till årsmötet

Under kommande verksamhetsår kommer se över möjligheter att söka bidrag
i större grad för drift, underhåll och förbättringar av våra anläggningar.

19. Övriga frågor

– Se över kommande års sätt att kalla till årsmöte, vi bör nog göra 
skriftlig kallelse till alla medlemmar

– Vara mer vaksam för tillfälliga tunga transporter på våra BK2 
klassade gator vid nybyggnationer.

– Ytskickens kondition på våra gator, eventuell revision av liggande 
asfaltsplan

– Fibernedläggning på våra gator, återställande av ytskick under all 
kritik

– Fastighetsägares skötsel av siktskymmande växtlighet, 
styrelsemedlemmarna har tilldelade zoner som kontrolleras. 
Avvikelser rapporteras till komunens stadsbyggnadsavdelning, 
viklken har möjliget att utfärda vite. 



20. Tid och plats för protokolljustering och tillhandahållande av 
protokoll för medlemmar 

Protokollet mejlas ut till justerarna och lämnas justerat på Solhöjdsvägen 5  
samt därefter läggs protokollet ut på vår hemsida.

21. Mötet avslutas

Ordförande Ulf Landegren förklarade mötet avslutat

      

Sjömarken 31 maj 2017

Hans Hedlund Ulf Landegren
Sekreterare Ordf. vid årsmöte

Björn Jansson           Jan Alkmark
Justeringsman Justeringsman           


